
Høringssvar Handicaprådet vedr. §18-ansøgningerne. 
  
Vi i handicaprådet takker, fordi vi bliver inddraget i proces vedr. ansøgningerne til §18 midlerne.  
Det er dejligt at der er mange projekter i gang og dejligt at se og opleve at der er mange foreninger og 
aktører der vil gøre noget for borgerne i Fredericia kommune. 
  
Vi ved det kan være svært at udpege eller tildele midler ud fra en sum penge man har i en pulje, at I har fået 
tilført flere midler ved dette års budgetforhandlinger til arbejdet fremadrettet gør dog ikke arbejdet mindre 
svært. 
 
Vi håber I kommer bredt rundt blandt de der har søgt, således at så mange områder og personer bliver en 
del af midlerne. 
  
  
Med venlig hilsen 
Handicaprådet. 
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